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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez

„Mikor lesz újra jó min őségű, tiszta a bajai ivóvíz? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt években több milliárd forint összköltséggel hajtották végre a Fels ő-Bácskai
Ivóvízminőség-javító Projektet, ami 25 települést érintett. A kivitelezés 2015 decemberébe n
befejeződött. A beruházást követ ően a helyi lakosság kifogásolta az ivóvíz minőségét . A
probléma a helyiek elmondása alapján jelenleg is fenn áll, a csapvíz sárgás, mosásra, főzésre
alkalmatlan .

Egy a témában korábban benyújtott írásbeli kérdésre adott válasz szerint az ivóvíz 2016-ban
mikrobiológiai szempontból megfelelő minőségű volt, a 2017-ben ugrásszerűen megnöveked ő
lakossági bejelentések és panaszok pedig a városban történt két egymást követ ő, fő
gerincvezetéken bekövetkezett csőtörés, valamint az azt követő hálózatmosatás és
fertő tlenítés következménye volt .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy

— milyen a szolgáltatott ivóvíz jelenlegi minősége, teljesültek-e a beruházástól várt
célok?

a projekt lezárását követő időszakban történt csőtörés, valamint az azt követő
hálózatmosatás és fertőtlenítés negatív hatásait maradéktalanul elhárították-e ?

Farkas Gergely
országgyű lési képviselő



2017-ben készültek-e akkreditált laborok által végzett vizsgálatok, amelyek
alátámasztják az ivóvíz minőségével szemben meghatározott követelménye k
teljesülését?

Válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2016 . június 20 .

Tisztelettel,

Farkas Gergely
Jobbik
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